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Kungl. Maj:ts nådiga skrivelse till riksdagen med tillkännagivande 
att i statsverkspropositionen under sjunde huvudtiteln be
bådad framställning till riksdagen angående inrednings
arbeten i det s. k. gamla kungshusets källarvåning icke 
kommer att föreläggas riksdagen; given Stockholms slott 
den 5 maj 1916.

Under åberopande av bilagda utdrag av statsrådsprotokollet över 
tinansärenden för denna dag vill Kungl. Maj:t härmed giva riksdagen 
tillkänna, att Kungl. Maj:t funnit frågan om framställning till riksdagen 
i det under punkt 54 i statsverkspropositionen, sjunde huvudtiteln, upp
tagna ärende angående inredningsarbeten i det s. k. gamla kungshusets 
källarvåning hava förfallit, i följd varav medel för berörda ändamål ej 
vidare behöva beräknas å 1917 års stat.

Kungl. Maj:t förbliver riksdagen med all kungl. nåd och ynnest 
städse välbevågen.

GUSTAF.
Axel Vennersten.
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Utdrag av protokollet över finansärenden, hållet inför Hans Maj:t 
Konungen i statsrådet å Stockholms slott den 5 maj 1916.

Närvarande:

Hans excellens herr statsministern HAMMARSKJÖLD,
Hans excellens herr ministern för utrikes ärendena Wallenberg, 
Statsråden: Hasselrot, 

von Sydow, 
friherre Beck-Friis,
Stenberg,
Linnér,
Mörcke,
Vennersten,
Westman,
Broström.

Chefen för finansdepartementet, statsrådet Vennersten anförde:
Vid anmälan den 14 januari 1916 av anslagsbehoven under riks- 

statens sjunde huvudtitel omförmälde jag bland annat under punkt 54, 
att fråga uppkommit om inredande av vissa rum i det s. k. gamla kungs- 
husets källarvåning till ämbetslokaler m. m. Såsom jag tillika fram
höll var utredningen i ärendet vid nämnda tidpunkt ej fullt klar. 
Då ärendet emellertid syntes vara av beskaffenhet att böra föranleda 
framställning till riksdagen, föreslog jag att i avbidan på den proposition 
om anvisande av medel för ändamålet, som kunde bliva förelagd riks
dagen, för verkställande av berörda inredningsarbeten bland de extra 
anslagen under sjunde huvudtiteln för år 1917 beräkna ett belopp av 
15,000 kronor. Detta förslag bifölls av Kungl. Maj:t.
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Sedan det numera visat sig, att utredningen i ärendet ej, såsom 
beräknat var, hinner slutföras i så god tid, att proposition i ämnet kan 
avlåtas till nu pågående riksdag, hemställer jag,

att Eders Kungl. Maj:t täcktes giva riksdagen tillkänna, att Kungl. 
Maj:t funnit frågan om framställning till riksdagen i det under punkt 
54 i statsverkspropositionen, sjunde huvudtiteln, upptagna ärende an
gående inredningsarbeten i det s. k. gamla kungshusets källarvåning 
hava förfallit, i följd varav medel för berörda ändamål ej vidare behöva 
beräknas å 1917 års stat.

Till denna av statsrådets övriga ledamöter biträdda 
hemställan behagade Hans Maj:t Konungen lämna 
bifall; och skulle skrivelse av den lydelse, bilaga . . . 
vid detta protokoll utvisar, avlåtas till riksdagen.

Kungl. May.ts Nåd. skrivelse Nr 2H6.

Ur protokollet: 
G. Hultman,


